Samsung Innovation Campus 2025

Terms and Conditions

These Terms and Conditions are related to Samsung Innovation Campus ("**Training**"), a local educational program that equips students with future-proof skills, preparing the next generation with the critical knowledge, competencies and attitudes they need to secure a job in a competitive and technology-driven workplace.

The Training offers a practical education in technologies through online-based courses that can lead to a certification.

The Training course topic is Artificial Intelligence ("AI").

1. Application Date:

The application period for the Training begins at 00:00:01 a.m. Jordan/Iraq/Lebanon Time (UTC +3) on 13th July 2025 and ends at 11:59:59 p.m. Jordan/Iraq/Lebanon Time (UTC +3) on 3rd August 2025 ("Application Period").

2. Eligibility:

The Training is only available to the residents in Jordan, Iraq and Lebanon (the "Territories") of ages eighteen (18) years to 29 years old ("Applicant(s)").

Application NOTE: By applying to this Training, The Applicant warrants: (i) being at or above the majority age in accordance with the applicable laws of the Territories; (ii) have a legal capacity to enter into these Terms and Conditions; and, (iii) is a resident of one of the Territories. The Applicant authorizes to receive communication from Samsung Electronics Levant/Jordan a subsidiary in Jordan ("Samsung"), including but not limited to, email, phone, voice mail messaging or by text messaging regarding the Training information.

3. Application Submission:

Applicant may apply for the Training by completing and submitting the official application form ("Form"), available on the Samsung website: https://www.samsung.com/Levant/innovation-campus for Jordan/; https://www.samsung.com/iq_ar/innovation-campus for Iraq/; https://mena.samsung.com/levant/lb_Samsung_Innovation_campus for Lebanon ("Application(s)") during the Application Period.

<u>Application Form</u>: Upon the completion of the Form from the Applicant, as provided below, the Applicant will be assessed to determine the eligibility to the Training. Applicants must comply with the Training prerequisites mentioned in clause 4 below.

The Training participation quota is limited to up to 120 selected Applicants.

Application Description Form: This application form is used to select the right Applicants to enroll to the

Training, along with other required test and assignment (if required). The questions will be posted on the Application Form during the Application Period.

Application Form Questions:

- 1. Demographics (required)
- 2. Education (required)
- 3. Course Completion Document
- 4. Prior Knowledge (required)
- 5. Career Goals and Expectations (required)
- 6. Work Experiences and Activities
- 7. Certifications and Awards
- 8. Essay

All Applications must be received by 11:59:00 p.m. (UTC +3) in their Territory on 3rd August 2025 in order to be considered. Applications will only be accepted in English and answers to all questions must be in the form of a statement or videos according to the Application form available on the Samsung website through the following link: https://www.samsung.com/ig ar/innovation-campus for Jordan/;

https://mena.samsung.com/levant/lb_Samsung_Innovation_campus for Lebanon. The decisions of Applicants' selection pertain to Samsung and is final and legally binding in all matters relating to this Training.

Samsung will enter into correspondence only with the selected Applicants in order to pursue the Training. Samsung reserves the right in its sole discretion to disqualify any Application it determines does not comply with these requirements or these Terms and Conditions, in its sole discretion.

4. Training prerequisites:

Students must have the following prerequisites:

a. Coding Experience:

- Prior experiences in learning one of Object-oriented Language (e.g. Java, JavaScript, C++, etc.).
- A basic level understanding of grammar in Object-oriented Language.

b. Basic Statistics:

- Understanding of probability and statistics fundamentals.
- A proper document certifies candidate's completion of relevant courses should be presented when a candidate submits an application form.

5. Required Learning Environment:

Students must be equipped with their own PCs with the required below specifications:

- Minimum: Windows 8 + CPU i5 + RAM 8GB.
- Recommended: Windows 10 + CPU i7-8700 3.19 GHz + RAM 16GB + NVidia GPU 1660 Ti

6. Training Period:

The Training period will last 10 weeks; the schedule of the Training will be from 10th August 2025 until 19th October 2025 ("Training Period"). Samsung will provide access to the selected Applicants ("Student(s)") to an e-learning platform where Students can access the lectures; read the Training materials; attend pre-recorded sessions with the instructor; take the quizzes and exercises; upload their projects within the Training Period.

For more information about this program, please visit https://www.samsung.com/Levant/innovation-campus/; https://www.samsung.com/iq_ar/innovation-campus/; https://mena.samsung.com/levant/lb_Samsung_Innovation_campus

7. Assessment:

The scoring assessments of the Students will follow the below criteria:

Criteria	Weight
Quiz	40%
- Quiz will be placed at the end of each chapter	
- Approximately 5 ~ 20 multiple choice questions per quiz	
Capstone Project	60%
- Project is measured based on the quality of final product, presentation	
and teamwork	
Participation	+α
- Participation is measured by the instructor throughout the course	
Total	100%

8. Certification:

The Students will be eligible for a certification when both qualifications below are met.

Qualification	Cut-off Rate
1. Attendance higher than	90%
2. Total grade for assessment higher than	50%
► Certified when both qualifications are met -	

9. Intellectual Property Rights and Attribution:

Samsung owns any and all Training materials, activity plans, videos and any documents, presentation, content or other materials in connection with the Training, including all copyright and moral rights therein (collectively, the "**Training Materials**"). Students, instructors, speakers, or whomever will be using the Training platform shall not have the right to edit, publish, use, adapt, reproduce, exploit, modify or dispose of any Training Materials and all elements of the Training Materials, online, in print, film, television, or in any other media now or hereafter known throughout the world for any purpose.

As between Samsung and the Student, other than the Training Materials, the Student will retain all of its right, title and interest in and to the Training, the Training idea and any development and implementation of the Training idea into a Capstone Project (collectively, the "Capstone Project"), including all intellectual property rights therein. The Student grants Samsung a perpetual, irrevocable, worldwide, royalty-free, and non-exclusive license to use, publicly display and distribute, the Capstone Project as incorporated in the Training Materials for the purposes of using the Training Materials for any purpose, including for administering, advertising, or promoting the Training.

Nothing in these Training Terms and Conditions are intended to restrict Student's right to market, commercialize, improve, develop, or otherwise pursue the Capstone Project ("Commercial Activities"), provided that Student's pursuit of such Commercial Activities are at Student's own risk and Student agrees that Samsung is in no way responsible for, and disclaims any and all liability in connection with, any Commercial Activities. Student agrees that it will promptly notify Samsung of any Commercial Activities, and at Samsung's request will attribute Samsung and the Training as the platform that initially launched the Capstone Project in any materials advertising or promoting the Capstone Project (e.g., on any website, press release, sales documentation or videos for the Capstone Project) ("Attribution"), subject to the following paragraph.

Any Attribution, including its content and the manner in which it is presented, shall (a) be at Samsung's sole discretion, (b) be pre-approved by Samsung in writing, and (c) comply with Samsung's trademark guidelines. In the event Applicant assigns or otherwise transfers the Capstone Project to any third party, Student shall ensure that such third party is bound by the Attribution obligations herein.

10. Requirements for Capstone Project submission:

Capstone Project submission should not contain, among other things, any content that:

- a) contains trademarks, logos, or trade dress (such as distinctive packaging or building exteriors/interiors) owned by others;
- b) contains any personal identification, such as personal names or e-mail addresses or any third party details;
- c) contains copyrighted materials owned by others (including music, photographs, sculptures, paintings, and other works of art or images published on or in websites, television, movies or other media);
- d) contains materials embodying the names, likenesses, voices, or other indicia identifying any person, including, without limitation, celebrities and/or other public or private figures, living or dead, without permission;
- e) contains look-alikes of celebrities or other public or private figures, living or dead;
- f) communicates messages or images inconsistent with the positive images and/or good will to which the Samsung wishes to associate;
- g) violates any local applicable law in the Territories;
- h) is sexually explicit or suggestive; unnecessarily violent or derogatory of any ethnic, racial, gender, religious, professional or age group; profane or pornographic; contains nudity;
- i) promotes alcohol, illegal drugs, tobacco, firearms/weapons (or the use of any of the foregoing); promotes any activities that may appear unsafe or dangerous; promotes any particular political agenda or message;
- j) is obscene or offensive; endorses any form of hate or hate group; appears to duplicate any other video submission; and / or
- k) defames, misrepresents or contains disparaging remarks about other people or companies.

11. Limitation of Liability

Samsung shall not be responsible for: (i) compensating or offering replacements for personal belongings; and (ii) any event of damage and/or injury of any kind that may occur to any of the Students as a result of their participation in the Training.

12. Personal Information

By agreeing to these Terms and Conditions, the Applicants are agreeing to the collection of their personal information in accordance with these Terms and Conditions and Samsung Privacy Policy available at https://www.samsung.com/levant/info/privacy/.

13. Content Consent

Students are not permitted to participate in the Training if they do not get the written permission of their parents or legal guardians if they are considered minor under their local applicable law.

Students must be deemed to give their consent regarding the use of any image shooting, filming and recording pursuant to the Training ("Content"). Samsung shall be entitled to the full copyright and usage of the Content and has the right to exploit it as it deems necessary, and at the locations it finds appropriate.

14. General Terms

Samsung shall be entitled at its sole and absolute discretion to terminate or modify the Training or to modify, vary, delete or add to any of these Terms and Conditions at any time prior to or during the Training Period.

The Training is governed by the laws of Jordan Any dispute of whatever nature, which is directly or indirectly related to these Terms and Conditions shall be governed by the laws of the country in the Territory, and shall be resolved by the competent courts in that country.

Samsung Innovation Campus 2025

الأحكام والشروط

ترتبط هذه الشروط والأحكام ببرنامج Samsung Innovation Campus (المشار اليه بإسم "التدريب")، وهو برنامج تعليمي محلي يزود الطلاب بالمهارات لتأمين المستقبل مع تهيئة الجيل القادم بالمعرفة والكفاءات والسلوكيات الهامة التي يحتاجونها لمساعدتهم على الحصول على وظيفة في مجال تنافسي ومكان عمل قائم على التكنولوجيا.
ويوفر التدريب تعليما عمليا في التنكولوجيات من خلال الدورات التدريبية عبر الانترنت التي يمكن الحصول عل شهادة من خلالها.
موضوع الدورة التدريبية هو الذكاء الاصطناعي(المشار اليه فيما بعد باسم ("ايه اي").

1 - موعد تقديم الطلبات:

تبدأ فترة تقديم الطلبات للتدريب الساعة 01: 00: 00 صباحا بتوقيت الأردن/ العراق/ لبنان (+3 التوقيت العالمي) في 13يوليو, 2025 وتنتهي بتمام الساعة 59: 59: 11 مساء بتوقيت الأردن/ العراق / لبنان (+3 التوقيت العالمي) في 03 أغسطس 2025 ("فترة تقديم الطلبات").

2 - الأهلية:

يتاح التدريب فقط للمقيمين في الأردن ،العراق و لبنان ("الإقليم") الذين تتراوح اعمارهم ما بين الثمانية عشر (18) والتاسعة والعشرين 29 عام (" المشار اليه بإسم " مقدم الطلب/مقدمي الطلبات").

ملاحظة على تقديم الطلب: من خلال التقديم لهذا التدريب، يضمن مقدم الطلب بأنه يبلغ السن القانوني وفق القوانين واجبة التطبيق في الإقليم و يتمتع بالأهلية القانونية للدخول في حيز هذه الشروط والأحكام و بأنه مقيم في أحد الإقليمين. يسمح ويوافق مقدم الطلب بتلقي المراسلات من سامسونج الكترونكس ليفانت/ الأردن، والشركات التابعة لها (المشار الها بإسم "سامسونج")، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر، البريد الالكتروني أو الهاتف أو رسائل البريد الصوتي أو عن طريق الرسائل النصية فيما يتعلق بمعلومات التدريب.

3 - تقديم الطلبات:

يمكن لمقدم الطلب أن يقدم طلب التدريب بملئ نموذج الطلب الرسمي وتقديمه (المشار اليه بعد بإسم"النموذج") والذي يكون متاحاً على موقع سامسونج من خلال الرابط التالي: للأردن https://www.samsung.com/Levant/innovation-campus / للعراق / https://www.samsung.com/iq_ar/innovation-campus

https://mena.samsung.com/levant/lb_Samsung_Innovation_campus/المشار اليه فيما بعد بإسم "الطلبات)" خلال فترة تقديم الطلبات.

نموذج الطلب: عند ملء مقدم الطلب للنموذج، كما هو موضح أدناه، سيتم اجراء تقييم لمقدم الطلب لتحديد أهليته للحصول على للتدرب. ويجب على مقدمي الطلبات ان يمتثلوا لشروط التدرب الواردة في البند 4 أدناه.

تقتصر نسبة المشاركة في التدريب على ما يصل إلى 120 من مقدمي الطلبات المختارين.

نموذج وصف الطلب: يستخدم نموذج الطلب هذا لاختيار المتقدمين المناسبين للالتحاق بالتدريب، الى جانب الإختبارات والتكليفات الأخرى المطلوبة (إذا اقتضى الأمر). وستنشر الاسئلة على نموذج الطلب خلال فترة تقديم الطلبات.

أسئلة نموذج الطلب:

- 1- الخصائص الديمجرافية (مطلوبة)
 - 2- الدراسة (مطلوبة)
 - 3- وثيقة إتمام الدورة.
 - 4- المعارف المسبقة (مطلوبة)
- 5- الأهداف والتوقعات المهنية (مطلوبة)
 - 6- تجارب وانشطة العمل
 - 7- الشهادات والجوائز
 - 8- مقال

يجب استلام كافة الطلبات في تمام الساعة 00: 59: 11 م (+3 التوقيت العالمي) في الإقليم يوم الثالث من اغسطس 2025، من اجل النظر فيها. يتم قبول الطلبات باللغة الإنجليزية فقط ويجب أن تكون الإجابات على جميع الأسئلة في شكل بيان أو مقاطع فيديو وفقاً لنموذج المجابات على الطلب المتاح على موقع سامسونج من خلال الرابط التالي: https://www.samsung.com/Levant/innovation-campus/للعراق الطلب المتاح على موقع سامسونج من خلال الرابط التالي: https://www.samsung.com/iq_ar/innovation-campus/

https://mena.samsung.com/levant/lb_Samsung_Innovation_campus

وتتعلق قرارات اختيار مقدمي الطلبات بشركة سامسونج وتكون القرارات نهائية وملزمة قانوناً في جميع المسائل المتعلقة بهذا التدريب.

ولن تراسل شركة سامسونج سوى المتقدمين الذين يقع عليهم الإختيار من أجل مواصلة التدريب،وتحتفظ شركة سامسونج وفقاً لتقديرها الخاص ،بالحق في استبعاد أي طلب ترى انه لا يمتثل لهذه المتطلبات أو هذه الشروط والأحكام.

4- شروط التدريب:

يجب أن تتوفر لدى الطلاب الشروط التالية:

أ - خبرة في البرمجة:

- تجارب سابقة في تعلم لغة البرمجة الكائنية التوجه OOP (مثلا C++ ،JavaScript ،Jav a) ، الخ).
 - مستوى أساسي من فهم قواعد لغة البرمجية الكائنية التوجه OOP.

ب- قواعد الإحصاء الأساسية:

- فهم أساسيات الاحتمالات والإحصاء.
- يينبغي تقديم وثيقة صحيحة تشهد بإكمال المرشح للدورات ذات الصلة عند تقديم المرشح نموذج الطلب.

5 - البيئة التعليمية المطلوبة:

يجب تزويد الطلاب بأجهزة الحاسوب الشخصية وبالمواصفات المطلوبة أدناه:

- الحد الأدنى: Windows 8 + CPU i5 + RAM 8GB
- الموصى به: Windows 10 + CPU i7-8700 3.19 GHz + RAM 16GB + NVidia GPU 1660 Ti

6 - فترة التدريب:

تســـتمر فترة التدريب لتسـعة أســابيع؛ وســوف يكون الجدول الزمني للتدريب من العاشــر من اغســطس 2025 حتى 12 من تشــرين الاول. (المشــار اليه باســم"فترة التدريب"). وســوف تتيح شــركة ســامســونج سـبل الوصــول الى مقدمي الطلبات المختارين (المشــار اليه باســم"الطالب (الطلاب)") إلى منصــة التعلم الالكتروني حيث يتمكن الطلاب من حضــور المحاضـرات، وقراءة مواد التدريب: وحضــور جلسات مسجلة مسبقا مع المدرب، والمشاركة في الإختبارات والتمارين وتحميل مشاريعهم خلال فترة التدريب.

للمزيد من المعلومات حول هذا البرنامج، يرجى زيارتنا على الموقع التالي: https://www.samsung.com/Levant

7 - التقييم:

يتم تقييم الطلاب وفقاً للمعايير التالية:

النسبة المئوية	الشروط
%40	الاختبار
	- سيتم اجراء اختبار في نهاية كل فصل
	- تقريبا 5 الى 20 سؤال متعدد الخيارات في كل اختبار
%60	مشروع كابستون
	- يتم تقييم المشروع بناءا على جودة المنتج النهائي وكيفية العرض ومدى فعالية العمل الجماعي
+α	المشاركة
	- يتم تقييم مستوى المشاركة من قبل المدرب خلال فترة التدريس
%100	المجموع الكلي

8- الشهادة:

يحصل الطلاب على شهاداتهم عند استيفاء كل من المؤهلات أدناه.

المعدل النهائي	المؤهل
%90	1- الحضور أكثر من
%50	2- مجموع درجات التقييم أعلى من
-	- يحصل على الشهادة عند تحقيق المؤهلات اعلاه

9 - حقوق الملكية الفكرية والنسبة:

تمتلك سامسونج أي مواد تدريبية او خطط نشاط او مقاطع فيديو او اي مستندات او عرض تقديمي أو محتوى أو مواد أخرى تتعلق بالتدريب، بما في ذلك جميع حقوق الطبع والنشر والحقوق المعنوية فها (ويشار إليهما مجتمعة بالمواد التدريب). لا يحق للطلاب أو المتحدثين أو أياً من كان سيستعمل و سيستخدم المنصة التدريبية الحق في تحرير أو نشر أو استخدام أو تكييف أو نسخ أو

استغلال أو التصرف أو تعديل أي من مواد التدريب وكافة عناصر مواد التدريب سواء عبر الانترنت أو المطبوعة أو عبر فيلم أو تلفاز أو أي وسائط أخرى معروفة الآن أو ستصبح معروفة لاحقا في كافة أرجاء العالم لأي غرض كان.

وفيما يخص ما بين سامسونج والطالب، وباستثناء مواد التدريب، سيحتفظ الطالب بكامل حقه وملكيته ومصلحته في التدريب أو فكرة التدريب وأي تطوير أو تطبيق لفكرة التدريب في مشروع كابستون (ويشار إليه مجتمعا بـــ "مشروع كابستون")، بما في ذلك جميع حقوق الملكية الفكرية فها. يمنح الطالب سامسونح ترخيصاً دائما وغير قابل للإلغاء وفي كافة أرجاء العالم بدون دفع رسوم وغير حصري لاستخدام مشروع كابستون وعرضه وتوزيعه للعلن كما هو مدرج في مواد التدريب لأي غرض كان، بما في ذلك لإدارة التدريب او الإعلان عنه او الترويج له.

لا تتضمن شروط واحكام التدريب هذه ما يهدف إلى تقييد حق الطالب في تسويق مشروع كابستون أو تداول أو تحسين أو تطوير أو اضافة الطابع التجارية")، شريطة أن تكون متابعة الضافة الطالب المندة النشاطات التجارية على المسؤولية الشخصية للطالب و ان يوافق الطالب على أن شركة سامسونج ليست مسؤولة بأي حال من الأحوال عن أي انشطة تجارية وانها تتبرأ من اي وجميع الالتزامات فيما يتعلق بذلك. ويوافق الطالب على أن يخطر شركة سامسونج على الفور بأي نشاطات تجارية، وينسب الطالب بناءا على طلب شركة سامسونج مشروع المابستون لشركة سامسونج والتدريب، بصفتها منصة اطلقت في البداية مشروع كابستون، في اي مواد تعلن عن مشروع كابستون او تروج له (مثلا، على أي موقع الكتروني أو نشرة صحفية أو وثائق مبيعات أو فيديوهات لمشروع كابستون) (المشار اليه بإسم "الإسناد")، مع مراعاة الفقرة التالية.

على ان يكون اى إسناد، بما في ذلك مختواه وطريقة تقديمه:

- (أ) حسب تقدير سامسونج الحصري.
- (ب) موافق على خطيا ومسبقا من قبل سامسونج.
- (ت) تتوافق مع ارشادات العلامات التجارية لشركة سامسونج.

وفي الحالة التي يتنازل فها الطالب او ينقل بطريقة أخرى مشروع كابستون الى اي طرف ثالث: يضمن الطالب ان يكون ذلك الطرف الثالث ملزماً بالتزامات الإسناد الواردة فيه.

10 - يجب ان لا يحتوي مشروع كابستون على:

- أ) علامات تجاربة أو شعارات أو شكل تجاري (كعبوة مميزة أو أعمال خارجية/ داخلية لمبني) يملكها الغير؛
- ب) أي تعريف شخصي، مثل الأسماء الشخصية أو عناوين البريد الالكتروني أو أي تفاصيل خاصة بطرف ثالث؛

- ج) على موادمحمية بحقوق الطبع والنشر والتأليف يملكها آخرون (بما في ذلك الموسيقى والصور والتماثيل والرسومات وغيرها من الأعمال الفنية أو الصور المنشورة على أو في المواقع الالكترونية أو التلفزيون أو الأفلام أو غيرها من الوسائط ووسائل الإعلام الاخرى)؛
- د) على مواد تجســد أسـماء أو تشــابهات أو أصــوات أو غيرها من المؤشــرات التي تحدد هوية أي شـخص، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر المشاهير و/ أو غيرهم من الشخصيات العامة أو الخاصة، الأحياء منهم أو الأموات، دون إذن؛
 - ه) على أشخاص يشهون المشاهير أو الشخصيات العامة أو الخاصة الأخرى، الأحياء منهم أو الأموات؛
 - و) نقل رسائل أو صور لا تتوافق والصور الإيجابية و/ أو الشهرة التجارية التي ترغب سامسونج بأن تكون مرتبطة بها؛
 - ز) تخالف أى قانون محلى واجب التطبيق في الإقليمين؛
- ح) تكون ذات محتوى جنسي صريح أو ضمني؛ أو مخالفة أو العنف غير الضروري او الإزدراء لأي فئة إثنية أو عرقية أو نوع اجتماعي أو فئة دينية أو مهنية أو عمرية؛ أو مشينة أو إباحية أو تتضمن عربا؛
- ط) تروج للكحول أو العقاقير غير القانونية أو التبغ أو الأسلحة النارية/ الأسلحة (أو استخدام أي مما تقدم) أو تروج لأي نشاطات قد تبدو غير آمنة أو خطرة؛ أو تروج لأي أجندة أو رسالة سياسية معينة؛
- ي) تكون فاحشة أو مسيئة؛ أو تؤيد أي شكل من الكراهية أو جماعة مدفوعة بالكراهية؛ أو تبدو أنها تقلد أي تقديم لفيديو آخر؛ و/ أو
 - ك) تشويه سمعة أو تحريف أو تتضمن ملاحظات مسيئة بشأن أشخاص آخرين أو شركات أخرى.

11 - حدود المسؤولية

لا تكون سامسونج مسؤولة عن:

- (1) تعويض الأغراض الشخصية أو عرض بدائل عنها.
- (2) أي حالة ضرر و/ أو إصابة من أي نوع قد تقع لأي من الطلاب نتيجة لمشاركتهم في التدربب.

12 - المعلومات الشخصية

بالموافقة على هذه الشروط والأحكام، يوافق مقدمو الطلبات على جمع معلوماتهم الشخصية وفق هذه الشروط والأحكام وسياسة .https://www.samsung.com/levant/info/privacy.

13 - مو افقة المحتوى

لا يسمح للطلاب بالمشاركة في التدريب في حال عدم حصولهم على الإذن الخطي من والديهم أو أولياء أمورهم القانونيين إن كانوا يعدون قصرا بموجب القانون المحلى واجب التطبيق. يجب أن يعد الطلاب قد منحوا موافقتهم المتعلقة باستخدام أي تصوير لصور أو لفيلم أو لتسجيل بمقتضى التدريب (المسار اليه بإسم" المحتوى"). يكون لسامسونج الحق في كل حقوق الطبع والنشر والتأليف واستخدام المحتوى ولها الحق في استعمالها حسبما تعده ضروريا وفي المواقع التي تراها مناسبة.

14 - شروط عامة

يكون لسامسونج الحق وفق تقديرها الحصري والمطلق في إنهاء أو تعديل التدريب أو في تعديل أو تغيير أو حذف أو إضافة أي من هذه الشروط والأحكام في أي وقت قبل أو خلال فترة التدريب.

يخضع التدريب إلى القانون الأردني. يخضع أي نزاع مهما كانت طبيعته والذي يتعلق بصورة مباشرة أو غير مباشرة بهذه الشروط والأحكام إلى قوانين المملكة الأردنية الهاشمية وتتم تسويته من قبل المحاكم المختصة فها.